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Vedrørende L 1 - Forslag til finanslov finansåret for 2016. 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 108 af 3. november 2015. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Pelle Dragsted (EL). 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren i forlængelse af svaret på spørgsmål 73 forklare, hvorfor regeringen mener, 

at arvinger af unoterede aktier skal beskattes lavere end arvinger, der modtager noterede 

aktier som arv? 

 

Svar 

Regeringen har ikke noget særskilt ønske om, at arvinger, der modtager noterede aktier, 

skal beskattes højere end arvinger, der får unoterede aktier. Regeringen er generelt opta-

get af at sikre gode betingelser for generationsskifte og ønsker at fjerne den stramning af 

reglerne, som den tidligere regering gennemførte ved at ophæve formueskattekursen. Den 

præcise model herfor er der endnu ikke truffet beslutning om, ligesom det jo er et krav, at 

regeringens forslag skal kunne samle et flertal. 
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